



萬眾一心關愛地球

TEN THOUSAND WAYS TO CARE

在萬佛聖城我們用心愛護環境
Because we care at the City of Ten Thousand Buddhas

Did you know?

By 2050, the ocean will contain more plastic than fish. 91% of plastic waste does not get recycled and ends up polluting the earth and ocean. Recycling plastic is not the answer. To truly help the earth, please take these small steps:

- Avoid buying or using **plastic** bottled water.
- Bring your own bottle and fill it up with pure water at CTTB.
- Use paper bags or reusable bags instead of plastic bags.
- Use glass lids or cloths to cover food instead of plastic or Saran wrap.
- Avoid buying and offering food, drinks, or products that are individually wrapped or have excessive packaging.

您知道嗎？

到2050年，大海中的塑膠總量會超過魚。世界上91%的塑膠製品沒有被回收，而是留在地球上污染著土地和海洋。僅僅靠回收已經不能解決問題，為了停止污染，請您從小事做起：

- 避免購買和使用塑膠瓶裝水。請自帶水瓶在萬佛聖城內裝水
- 請使用紙袋或環保袋來代替塑膠袋
- 使用玻璃蓋子或布來遮蓋食物，避免使用保鮮膜或塑膠薄膜
- 避免供養包含多層塑膠小包裝的食品，飲料等商品。

